
Ena komisija namesto petih
Skupno komisijo za varstvo pred nalezljivimi boleznimi, ki

je dosedaj obstajala le na republiški ravni, naj bi v prihodnje
ustanovili v vseh občinah. Sestavljali jo bodo zdravniki, de-
lavci komiteja za družbeno dejavnost in delegati občinske
zdravstvene skupnosti.

Ta komisija bo dolžna spremljati problematiko nalezljivih
bolezni, zlasti črevesnih obolenj, na podlagi poročil o giba-
njih nalezljivih bolezni, predvsem tistih, ki zahtevajo karan-
teno, pošilja pa jih Zavod SRS za zdravstveno varstvo.

V razpravi pa je na Izvršnem svetu občine Center prevla-
dalo mnenje, da so sicer tovrstne komisije potrebne, da pa
kljub temu ne potrebujemo v Ljubljani petih komisij ^torej v
vsaki občini po eno - temveč bi bilo dovolj, če bi ustanovili
samo eno komisijo na mestni ravni, kar bi popolnoma zado-
stovalo tako za Ljubljano kot za vseh pet občin.
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